
 

Følsomhet Intern (gul) 

FAU møtereferat 
 
 
Dato:  MANDAG 3-JUNI-2024  
Kl.:  19:00 – 20:30 
Sted:  Hinna Bistro 
 
 

Agenda 
Saksnr. Beskrivelse Ansvar 
49/24 Godkjenning av referat  

Godkjent. 

Alle 

50/24 Godkjenning av saksliste – saker til eventuelt 

Godkjent.  

Alle  

51/24  Orientering fra Rektor  

Rektor har en god følelse på skolen, 

Jåtten er et godt sted å være: 

• Har ansatt nye flinke kollegaer, hvor 12 er pedagoger 

• Noe naturlig utskiftning av personale 

• Ny opplæringslov fra høsten av LINK 

 

Fokus til neste skoleår: 

• Nysgjerrigper konsept, (dyrke nysgjerrigheten til barna) Personalet 

skal kurses i bruk.   

• Kan Covid ha påvirket og endret helt hvordan barn er på skolen?  

Muligens kreves det mer innsats fra den enkelte. Man skal slite for å 

få noe til.  Ikke alt kommer automatisk. 

• Skolen har en positiv trend når det gjelder friminuttene. De nye 

småspillene som ble malt opp i skolegården benyttes flittig. 

• Lekseredusert skole fortsetter, men hvordan påvirker dette de 

elevene som skal på ungdomskolen?  Blir dette er sjokk?  Bør man 

forberede eleven bedre for hva som kommer?  Det stilles spørsmål 

om hvor utbredt ungdomskole lærere har av erfaring med ta imot 

elever som er vant med lav leksebelastning! 

 

SU: 

• Bra sted å være. 

• Jobber videre med å få bedre oversikt på økonomi. 

• Få Jåttenbåten på sjøen. 

• Nye regler hindrer / gjør det vanskeligere å benytte båten. 

• Båten trenger en dugnad 

 

 

Alle 

52/24 Evaluering 17 Mai 
 

• Jåttenspranget var suksess! 

• Oppgjøret er ikke enda fullført, men har generelt godt resultat. 

• Kakene var det veldig mange av og kaffisalget var ikke så stort, men 

issalget var veldig bra. 

• Scene i skolegård – virket det med å flytte dette til nye skoleård? 

• Fremføringer av barn var en suksess og alle hadde det gøy. 

Alle 

https://www.udir.no/regelverk-og-tilsyn/skole-og-opplaring/ny-opplaringslov/


 

Følsomhet Intern (gul) 

• Mangler PA og god lyd i skolegården. 

Man hvordan gjøre dette bedre? kjøpe nytt / Leie? Eller er det rett 

og slett bra nok. 

• Kan man endre på tog rekkefølge slik at toget kommer samlet inn til 

skolen.   Det oppleves litt rart at det er gap i toget etter gamlehjem.   

• Når loddsalget er blitt effektivisert, kan man da fordele oppgavene 

bedre mellom klassetrinnene? 

• Klassene må begynne å planlegge og delegere oppgavene tidligere 

og dermed slippe en del utfordringer med å hente inn foreldre. 

• Barnehagebarn er tidlig ferdig og ønsker å få tilgang til kioskutsalg. 

 

53/24 Oppdatering 7-klassefest 
Alt ligger til rette for en kjekk fest med ny løsning hvor alle foreldre er invitert, 
til gratis fest, men med oppfordring til frivillig donasjon via Vipps. 
Avsluthingsfesten avholdes på Jåtten Videregående. 
Det meldes om at man har litt utfordringer med å skaffe Konfransier. 
 

6-trinn 

54/24 Skolegård og skolebygg: 

• August-desember skal bussveien og skolegården ferdigstilles. 

• Jåtten skole trenger et mer engasjert team for å utnytte denne 

muligheten.   

• Grusbanen mellom brakkene og Fotballbanen bør forbedres. 

• Er skoleveien over lokket godt nok ivaretatt for trafikksikkerheten? 

• Komite nedsatt for å ivareta trafikksikkerheten. 

Leder 

56/24 FAU-feed 

God sommer! 

Alle 

57/24 Eventuelt 

Etablering av «Komite: Skolebygg og uteområder», bestående i første 

omgang av Sunniva, Steinar og Simon. De skal til å ta seg av denne viktige 

saken i tiden fremover.  Mandatet er i første omgang å følge tett med på og 

proaktivt påvirke ting som har å gjøre med elever, trafikksikkerhet og utemiljø 

ifm. ferdigstillingen av bussveien rundt skole og skolevei, inkludert droppsoner 

mm. Komiteen har også i oppgave å følge med på å påvirke utviklingen av 

skolens bygningsmasse. Alt i samarbeid med rektor og skoleledelsen. FAU 

ønsker jevne tilbakemeldinger på FAU-møtene. 

Alle 

 


